
 
 

DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

MØTEREFERAT 
 

Utvalg:  Rissa felles menighetsråd   
Møtested: Rissa rådhus, Møterom Storsalen (kommunestyresalen) 
Møtedato: tirsdag 22.02.2022 
Tid:  kl. 18:00 – 20:30 
 
Ord for dagen: Ingunn 
Mat og drikke: Ingunn 
 
Til stede: Gunn Heidi Husby Lian, Toril Askim, Nils Richard Hassel, Lena Sofie Hammern 

Sivertsvik, Vigdis Schei, Frode Askjem, Randi Sollie Denstad, Jens Ola Nyheim, Solveig 

Brørs (vara for Jens Kåre Vågen), Finn Yngvar Benestad, Ingunn Aarseth Høivik og Thala 

Juul Holm 

Forfall: Jens Kåre Vågen 

 

Følgende saker var til behandling: 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

07/22 Årlig gjennomgang av helhetsplan for Rissa felles menighetsråd, 
2020-2023 

 

08/22 Evaluering av frivilligfesten/inspirasjonssamlingen 3. februar 2022  

 
Godkjenning av  

• Referat fra møtet 11. januar 2022 

• Innkalling og saksliste til dagens møte 
 

DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Kort nytt om hva som rører seg i: 
a. Bispedømmerådet v/Randi 

Har hatt ett møte på nyåret, nytt møte 23. februar. Spent på økonomien. Noen 
merutgifter på prestesida pga. pandemien og manglende periodisering av 
reisekostnader. Ubalanse i regnskapet, grunnet feilaktige signaler fra 
regnskapsfører underveis i året og de ekstraordinære såkornmidlene. Skal 
ikke få konsekvenser for 2022.  
Mangel på prester er et alvorlig problem. Få søkere til de utlyste stillingene. 
Prostifellesrådmodellen er forlatt.  

b. Fellesrådet v/Randi 
Fortsatt en krevende balansegang pga. pandemien.  
Det jobbes med ulike prosjekter som står i planene.  
Har ikke fått regnskap 2021 ennå. Møtet 14. februar ble avlyst, fordi det ikke 
var presserende saker.  

c. Diakoniutvalget v/Randi 
Tillyst møte ble avlyst pga. sykdom. Sorggruppa er avsluttet, delvis pga. 
avlysninger, og spinkel deltakelse. Diakonen følger opp enkeltindivider ved 
behov. Kjenner ikke status for arbeidet med ungdomsdiakoni.  

d. Trosopplæringsutvalget v/Jens Ola 
Intet nytt å melde.  

e. Gudstjenesteutvalget v/Thala 
Intet nytt å melde. 
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2. Hva skjer i kirkeutvalgene: 
a. Rissa v/Solveig 

Ett møte i januar, nytt møte i mars. Trenger flere kirkeverter og folk til 
kirkekaffe. Hvordan hjelpe folk til å komme tilbake til kirka, etter to år med 
pandemi? Fasteopplegg i Rissa kirke seks onsdager i fasten, kl. 18:00 -19:30. 
Kort andakt kl. 19:00. Vertskap: Solveig og folk i kirkeutvalget m.fl.  

b. Stadsbygd v/Vigdis 
Ett møte i januar, nytt møte 3. mars. Tacokveld 24. mars. Sette opp en komite. 
Trenger nye kirkeverter og kaffikokere.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 
Møte tidlig februar. Ønske om mer aktivitet inn i kirka: 11. mars blir det konsert 
sammen med Huskonsertene – Nevesta’s Voice (gruppe som holder på med 
kvinnemusikk). Kveldsmat i kirka, i samarbeid med sokneprest og 
menighetspedagog, planlagt 24. mars og 28. april.  

d. Frengen v/Toril 
Nytt møte onsdag 2. mars.  

e. Hasselvika v/Lena 
Stille og rolig. Menighetsmøte 6. mars.  

f. Fines kirke v/Thala 
Minnegudstjeneste 23. januar, med innvielse av den nye lysgloben.  

 
3. Orientering fra prestene: 

• Thala: 4. mars er det arrangement for 2. og 3. klasse ved Johan Bojer vgs 
Rissa. Religionsdialog, der Thala er med som prest og Osama al Hussein 
representerer islam. Spennende. Samarbeid med religionslæreren. Hvis dette 
blir vellykket, tenker Thala at det kan være en idé å invitere Humanetisk 
Forbund inn i dialogen neste gang.  

• Ingunn: Ikke noe ekstraordinært, merker at ting er mer normalisert.  
 

4. Menighetenes årsmøter for 2021 
Det ble avholdt årsmøter i Stadsbygd og Sør-Stjørna sokn søndag 6. februar etter 
gudstjenesten i Stadsbygd kirke kl. 11 og i Ramsvik kirke kl. 16. Referat fra 
årsmøtene følger som vedlegg. De er også lagt ut på kirkas hjemmeside. Som det går 
fram av referatene, var det 14 personer til stede på menighetsmøtet i Stadsbygd kirke 
og 12 personer til stede på menighetsmøtet i Ramsvik kirke. Når vi trekker fra de som 
var til stede fra staben, menighetsrådet, kirkeutvalget og blomsterfondet, altså folk 
som hadde en oppgave på menighetsmøtet, er tallet på frammøtte svært lavt. Dette til 
tross for at det var godt oppmøte på de to familiegudstjenestene i forkant av 
menighetsmøtene.  

Menighetsmøtet er hjemlet i Kirkeordningen § 13. Der står det:  

«§ 13. Menighetsmøtet 

Menighetsmøtet består av de stemmeberettigede i soknet. Bare de som møter frem 
personlig, kan stemme. Menighetsmøtet kan i særlige tilfeller også gjennomføres som 
fjernmøte. Også biskopen, prosten og soknepresten kan ta del i møtet, men bare 
stemme om de ellers er stemmeberettiget i soknet. 

Menighetsmøtet kalles sammen av menighetsrådet så ofte det er påkrevd eller finnes 
ønskelig eller når minst 20 av soknets stemmeberettigede krever det. 

Nærmere regler om formene for menighetsmøtets virksomhet gis av Kirkemøtet.» 

AU ønsker å drøfte med menighetsrådet hva vi kan gjøre for at flere av menighetens 
medlemmer skal bli med og bidra med sine tanker og ideer på menighetsmøtene.  

• Hvordan kan vi lage folkelige møter, som engasjerer folk?  

• Skal vi sette opp plakater på butikkene?  

https://lovdata.no/forskrift/1996-11-15-1453
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• Skal vi ha kulturinnslag for å trekke folk til menighetsmøtene?  

Følgende momenter kom fram under drøftingen:  

• Er tiden over for å samles til høytlesing av årsmeldinger? 

• Skal vi profilere møtene bedre, og ha sang og musikkinnslag?  

• Kan møtene legges til andre tidspunkt enn etter en gudstjeneste? Det har vært 
prøvd i Hasselvika, en hverdagskveld på skolen. Det kom ikke flere da.  

• Kan menighetsmøtene foregå over flere samlinger, i ulike fora? Vi trenger å få 
innspill fra konfirmanter og andre aldersgrupperinger for å få inspirasjon til det 
videre arbeidet.  

• Årsmøtet i dagens form er gått ut på dato. Det må heller være en presentasjon 
av hva vi ønsker å gjøre i menighetsrådet i det kommende året. Årsmelding og 
regnskap kan komme i andre kanaler.  

• Kan vi bruke kunngjøringene under gudstjenestene til å legge fram en del 
tema, der vi engasjerer menighetene til å komme med innspill? Så kan vi 
bruke kirkekaffen til å ta opp ulike spørsmål med de frammøtte. 

• Kan vi utfordre kirkeutvalgene til å komme med innspill til hvordan de ønsker å 
legge opp menighetsmøtene.  

• Ren informasjon kan legges ut digitalt og i menighetsbladet. 

• Vi må sørge for å få ut informasjon om menighetsmøtene. Det holder ikke at 
det står i prekenlista i menighetsbladet. Det bør heller være endel av det 
redaksjonelle stoffet, i tillegg til bekjentgjøring på nettet og med plakater.  

Konklusjon: Menighetsrådet utfordrer kirkeutvalgene til å komme med ideer til 
hvordan de kan få inn synspunkter og innspill fra medlemmene i sine menigheter.  

5. Ekstraordinære Såkornmidler for 2021  
To av de arrangementene som fikk penger fra de ekstraordinære Såkornmidlene 
høsten 2021, ble av ulike grunner ikke avholdt som planlagt. Det gjelder 
salmekvelden i Hasselvika kirke og konserten med Ine og Edvard Hoem, som skulle 
ha vært arrangert i februar. Vi har søkt om utsatt rapporteringsfrist, slik at disse 
arrangementene kan bli en realitet høsten 2022. Begge søknadene om utsatt 
rapportering er innvilget.  
Salmekvelden i Hasselvika kirke er planlagt til 18. september, mens konserten med 
Ine og Edvard Hoem bli i uke 46 eller 47. Endelig dato avklares så fort som mulig. Det 
er gitt tilskudd på 20 000 kr til hvert arrangement.  

  



 
 

DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

07/22 Årlig gjennomgang av helhetsplan for Rissa felles menighetsråd, 
2020-2023 

 

 
AU har gått gjennom helhetsplanen punkt for punkt, og har følgende forslag til justeringer av 
de ulike punktene. Se vedlagte forslag til helhetsplan, der tiltak som foreslås prioritert i 2022 
og 2023, er markert med gult. Tiltak som ble gjennomført i 2021, er markert med turkis. 
 
Utvalgsstruktur: Medieutvalg (MU) erstattes av Indre Fosen menighetsblad (MB).  

1. Gudstjenester: En årlig kveldssamling for kirkeverter foreslås arrangert for første gang i 
2022. Dette kan f.eks. være i forbindelse med en kveldsgudstjeneste i en av kirkene våre.  
Tiltaket «Kjøkken i Rissa kirke» foreslås flyttet til 13. Kirkebygg og bedehus.  

3. Trosopplæring: Her er det viktig å understreke at tiltaket «Finne en god form på Lys 
våken» innebærer at trosopplæringsutvalget og kirkeutvalgene må bidra med å skaffe 
frivillige, særlig til nattevaktene.  

4. Konfirmantarbeidet: Hvis vi skal lykkes med å få konfirmanter med på konfirmantleir, må 
vi finne en god måte å motivere dem på. Når det først har vært en gjeng fra ett kull med på 
dette, vil det trolig spre seg nedover i ungdomskullene hvordan det var å være på leir. Vi må 
tydeliggjøre hvilken støtte det er mulig å få. En plan for konfirmantopplegget i Rissa-soknene 
ble lagt fram til drøfting i menighetsrådets møte 13. april 2021. Denne planen er en 
skissemessig oversikt over hvordan de 60 konfirmanttimene er fordelt utover året, men sier 
ikke noe konkret om hva undervisningen går ut på. Ønsker menighetsrådet en plan som sier 
noe om hva ungdommene kan forvente seg om de velger kirkelig konfirmasjon? 

5. Skole og barnehager: Møte mellom oppvekstsjef og kirka (v/sokneprestene, 
menighetspedagogen og menighetsrådets nestleder) bør finne sted i løpet av våren 2022.  

7. Diakoni: Det ble ikke utarbeidet et forslag til konsept for «grønn menighet» i 2021. Tiltaket 
foreslås lagt inn i 2023. Det foreslås tatt inn et nytt punkt om ungdomsdiakoni i Rissa 
sentrum i 2022.  

9. Kirkemusikk og kor: Det foreslås at punktet om forsangertjeneste opprettholdes i 2022. 
Stadsbygd har en god ordning for forsangertjenesten, og det er noe på gang i Rissa og Rein, 
uten at dette er satt i system. Dette punktet ligger innenfor kantorens ansvarsområde, men 
det er ønskelig at kirkeutvalgene bistår kantoren med å finne fram til frivillige forsangere i de 
ulike menighetene.  

10. Kultur: AU foreslår at punktet «Vurdere å oppnevne kulturutvalg» tas ut av 
menighetsrådets plan. I instruksen for kirkeutvalgene står det at de står fritt til å oppnevne 
underutvalg. For mange kirkeutvalg vil det å arrangere en konsert eller salmekveld være en 
konkret og god oppgave å jobbe med. Vi bør derfor ikke oppnevne et kulturutvalg rett under 
menighetsrådet. Da mener AU at kirkeutvalgene sitter igjen med litt for få meningsfulle og 
spennende oppgaver.  

12. Økonomi: En komite oppnevnt av menighetsrådet i møtet 11. januar jobber med å finne 
ut av hvilke muligheter som ligger i Vipps for å øremerke gaver til menigheten til ulike formål. 
Dette arbeidet må fullføres i løpet av de nærmeste månedene. Når det er på plass, må 
ordningen bekjentgjøres sammen med ordningen om fast givertjeneste. AU foreslår at det 
lages en informasjonsbrosjyre om de ulike måtene å støtte menigheten på.  

13. Kirkebygg og bedehus: AU ønsker å opprettholde tiltaket om å legge bedre til rette for 
tilberedning av mat i Rissa kirke. Leder har sendt e-post til kirkevergen med følgende ordlyd:  

«Rissa kirke er den største kirka i Indre Fosen – ei kirke med mange gudstjenester og stor 
aktivitet gjennom uka. Utover de vanlige kirkelige handlingene, fungerer Rissa kirke også 
som forsamlingshus og kulturhus, med babysang, barnesang, supertirsdag, 
trosopplæringstiltak og konfirmantundervisning, og en rekke flotte konserter gjennom året. Vi 
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ønsker at kirka kan bli brukt enda mye mer enn den gjør i dag, med tilbud til folk i flere 
aldersgrupper. Kirkerommet er et godt rom å være i, med fantastisk akustikk, god belysning, 
godt lydanlegg og fine forhold blant annet for å vise film.  

Det er et stort savn at det er så vanskelig å tilberede mat i Rissa kirke. Det er knapt mulig å 
koke kaffe til kirkekaffen etter gudstjenestene. Det innebærer at de frivillige må dra med seg 
det aller meste hjemmefra til hver eneste kirkekaffe og til alle arrangementer der vi ønsker å 
ha et måltid i forbindelse med samværet. Det er nesten ikke noe som er så 
fellesskapsbyggende, som å dele et måltid med noen. Derfor har denne saken høy prioritet i 
Rissa og Rein kirkeutvalg og i Rissa felles menighetsråd.  

Menighetsrådet er klar over at dette er en sak for fellesrådet. Derfor spør jeg nå kirkevergen 
hvordan menighetsrådet bør gå fram, for at behovet for et kjøkken i kirka kan finne sin 
løsning. Vi ser for oss at det i første omgang må igangsettes et forprosjekt, der man kan se 
på alternative løsninger. Menighetsrådet er interessert i å bidra i et slikt forprosjekt.  

Det er fint om jeg kan orientere om gangen i et slikt prosjekt når vi gjennomgår helhetsplanen 
i førstkommende menighetsrådsmøte. Det hadde også vært fint å vite hva slags 
tidsperspektiv et slikt prosjekt vil ha. Jeg håper at det er mulig for deg, Anita, å komme med 
noen råd for hvordan vi kan gå fram, innen møtet 22. februar.»  

15. Menighetsrådsmøter: AU ønsker å høre menighetsrådets syn på tiltaket «Gå i dialog 
med Leksvik og Stranda menigheter om framtidig organisering». Er det et ønske om at vi 
skal innlede forhandlinger om å innlemme flere sokn i et felles menighetsråd? AU er usikker 
på om det er en løsning vi ønsker, men vil høre menighetsrådets syn på saken før vi ev. gjør 
noe mer med dette punktet. 

 
Forslag til vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg bak AU sine vurderinger i punktene 1, 3, 5, 7, 9, 
10, 12 

2. Punktene 4, 13 og 15 drøftes i menighetsrådet uten at det foreligger forslag til vedtak.   
 
Behandling i menighetsrådet: 
Punkt 1. Samling for kirkeverter:  

• Forslag om å spørre kirkeutvalgene hva de tenker om en slik kveld.  

• Kanskje det bør være to samlinger for at ikke reisen skal bli for lang?  

• Det kan være verdifullt å forsøke å samle kirkeverter, men en gang i året er for ofte. 
En gang i hver periode kan være tilstrekkelig.  

• Det er veldig stor forskjell på soknene, og da er behovet for antall kirkeverter veldig 
forskjellig. Inspirere hverandre til hvordan dette kan gjøres mest mulig 
hensiktsmessig.  

Konklusjon: Menighetsrådet inviterer kirkeutvalgene til å komme med sine synspunkter 
om hvordan en ev. samling for kirkeverter skal organiseres.  

 
Punkt 4. Konfirmantarbeidet: 

• Det er viktig å få fram konfirmantene stemme, og få dem til å fortelle hva de har 
opplevd i konfirmanttida.  

• Hvilket forum har vi til å gi informasjon? Nesten alle som møter opp på infomøter om 
kirkelig konfirmasjon, melder seg på. En mulighet til å få flere til å møte på disse 
infomøtene, er å sende informasjonsbrosjyren om konfirmasjonen ut sammen med 
invitasjonen. Da vet konfirmanter og foreldre mer om hva den kirkelige 
konfirmasjonsforberedelsen går ut på.  

• Informasjonsbrosjyren er ikke MR kjent med. Det bør være med en 
informasjonsbrosjyre allerede i det første brevet som sendes ut. 

• Konfirmantleir: Ingunn hadde kontakt med Eirin i KRIK i går. Hun foreslo at vi kan 
invitere studenter fra Student-KRIK i Trondheim til å komme til informasjonsmøtene 
våre. De er frivillige ledere på KonfAction i Stjrødal, og kan gi førstehåndsinformasjon 
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om hva denne leiren går ut på. Det vil være en fin mulighet, som vi bør benytte oss 
av. I fjor viste prestene film fra KonfAction og ga ut mye informasjon, men det var 
likevel ingen, eller svært få, som meldte seg på.  

• Det er ikke et mål at alle skal være like.  

• Det er svært få menigheter som ikke gjennomfører konfirmantleir. Mange menigheter 
opererer med to tilbud: Leirkonfirmantgrupper eller konfirmantgrupper uten leir. 

• Ørland inviterte sine konfirmanter til konfirmantleir på Hysnes høsten 2021. 
Ørlandskonfirmantene hadde ribb-tur på programmet for leiren, og det kan ha vært 
årsaken til flere enn vanlig meldte seg på. Vandregudstjenesten i fjellhallen ble veldig 
fin. Målet er å få til en leir som ungdommene melder seg på, fordi det er noe der som 
de har lyst til å være med på.  

• Kan det være en god ide å lyse ut f.eks. ti friplasser til årets konfirmantleir, for å sikre 
at det blir god deltakelse i høst? 

• Hvor flinke er vi til å evaluere det som skjer i løpet av konfirmanttida? Prestene 
forteller at de bruker mye tid sammen med konfirmantene på evaluering. 

Konklusjon:  

1. Menighetsrådet ber prestene om å presentere konfirmasjonsbrosjyren fra 2021 til 
drøfting i neste menighetsrådsmøte.  

2. Menighetsrådet ber prestene om å invitere studenter fra Trondheim Student-KRIK til å 
fortelle om KonfAction under vårens orienteringsmøter for nye konfirmanter.  

 
Punkt 13. Kjøkkenløsning i Rissa kirke: 
Kirkevergen har sendt følgende svar på vår henvendelse. Svaret er datert 22.02.2022: 

«Hei!  
Takk for fint innspill/ønske fra menighetsrådet. Det er som du beskriver et etterlengtet behov 
for en kjøkkenløsning i Rissa kirke. Jeg har vært i kontakt med Nidaros bispedømme og 
Riksantikvaren.  
Det jeg har fått opplyst her er: 

• Søknad med god prosjektbeskrivelse sendes via biskop/bispedømme som igjen 
sender til Riksantikvaren. Det er viktig å ha gode tegninger, bilder og beskrivelse – 
gjerne fra en arkitekt eller tilsvarende, fagfolk i forhold til muligheter for vann, avløp og 
strømtilførsel. 

• Det er gjort tilsvarende i andre kirker som Vår Frue kirke i Trondheim, Paulus kirke i 
Oslo og Bryn kirke i Bærum. Link til kirkesøk: https://kirkesok.no/ 

• Finansiering på prosjektet må være lokalt – kommune, fellesråd, innsamlede midler – 
det finnes ikke noen sentrale/statlige midler å søke på til et slikt prosjekt enn så 
lenge.. 

• Riksantikvaren kan gjerne komme på befaring for å gi tips og gode råd. 

• Tidsperspektivet på svar på godkjenning søknad varierer ut fra hvor god 
prosjektbeskrivelsen er. 

 
Kommentar fra kirkevergen:  
I Rissa kirke er det planlagt prosjekter som haster – en stokk i tårnet må byttes, orgelet 
trenger å repareres/byttes. I tillegg er det igangsatt etablering av navnet minnelund med 
oppstart til våren. De overnevnte tiltak koster mye penger. Prosjektet kjøkken i Rissa kirke 
må tas med til kommunen for finansiering. Kirkevergen er positiv til dette tiltaket og 
samarbeider gjerne med menighetsrådet for videre planlegging.» 
 

Momenter fra drøftingen i menighetsrådet:  

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fkirkesok.no%2F&data=04%7C01%7CFinn.Yngvar.Benestad%40indrefosen.kommune.no%7C62b1c255bb634dd768d808d9f5f46ca2%7Ce725fb0302e44235afde3c4a54f0cb59%7C0%7C0%7C637811252407116137%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=%2BCxSmtNY9fI%2F8%2FAtWjm0PW5%2BV1wLLTYqizMXBbn%2BdjA%3D&reserved=0
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• Menighetsrådets representanter i kirkelig fellesråd mener dette er et langt lerret å 
bleke. Fellesrådet har en lang liste over prosjekt som skal prioriteres. Og dette er en 
sak for fellesrådet.  

• Menighetsrådet kan bidra med ev. planlegging og forprosjektering for å søke om 
godkjenning fra bispedømmet og Riksantikvaren.  

• Menigheten har tradisjon for å samle inn penger til konkrete prosjekt.  

Konklusjon: Videre arbeid med denne saken skal skje i nært samarbeid med 
kirkevergen.  

 
Punkt 15. Dialog med menighetsrådene i Stranda og Leksvik sokn: 
Menighetsrådet mener at tiden er ikke moden ennå til å gå i dialog med de andre soknene 
om tettere samarbeid og en ev. sammenslåing. Det er først i denne perioden at vi har fått 
vårt eget samarbeid til å fungere godt. Det vil derfor være uheldig å gjøre noe med dette 
punktet i denne omgangen. Innspillet bør i så fall komme fra de andre soknene. Det kan ev. 
være noe å arbeide for på lang sikt.  

Konklusjon: Punktet tas ut av helhetsplanen.  
 
Menighetsrådets vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg bak AU sine vurderinger i punktene 3, 5, 7, 9, 
10, 12. 

2. Til punkt 1: Menighetsrådet inviterer kirkeutvalgene til å komme med sine 
synspunkter om hvordan en ev. samling av kirkeverter skal organiseres. 

3. Til punkt 4:  
a. Menighetsrådet ber prestene om å presentere konfirmasjonsbrosjyren fra 2021 til 

drøfting i neste menighetsrådsmøte.  
b. Menighetsrådet ber prestene om å invitere studenter fra Trondheim Student-

KRIK til å fortelle om KonfAction under vårens orienteringsmøter for nye 
konfirmanter.  

3. Til punkt 13: Videre arbeid med en kjøkkenløsning i Rissa kirke skal skje i nært 
samarbeid med kirkevergen. 

4. Til punkt 15: Punktet om å gå i dialog med Leksvik og Stranda menigheter i 2022 om 
framtidig organisering, tas ut av helhetsplanen. 

 
 

Saksnr. Sakstittel Lukket 

08/22 Evaluering av frivilligfesten/inspirasjonssamlingen 3. februar 2022  

 
AU ønsker at menighetsrådet evaluerer frivilligfesten/inspirasjonssamlingen som ble 
arrangert på Fissa misjonshus torsdag 3. februar kl. 18:00-21:30.  

Menighetsrådet hadde ansvar for den delen av festen som inneholdt  

• tale av biskop emeritus Tor Singsaas 

• innspill til visjon for kirkene i våre fire sokn. Alle gjestene fikk et ark med ulike 
formuleringer og stikkord, som kan utgjøre en visjon. De ble bedt om å merke de 
ordene som de synes passet best. De kunne også komme med egne forslag. 

Ellers besto programmet av  

• velkomsthilsen fra kirkeverge og diakon  

• middag som besto av en viltgryte med tilbehør fra Søtt og Sånt  

• musikkinnslag v/Anne Grete Nyseter og Knut Ola Vang 

• kaffemåltid med kaker og desserter som de ansatte på kirkekontoret hadde tatt med 

• avslutning v/Tor Singsaas 

Staben på kirkekontoret var vertskap.   

 



 
 

DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

Forslag til vedtak: 
1. Saken legges fram uten forslag til vedtak.  

 
Behandling i menighetsrådet: 
Menighetsrådet konsentrerte sin evaluering av de deler av festen som menighetsrådet hadde 
ansvar for. Vi tok en runde rundt i forsamlingen, slik at alle fikk sagt hva de mente. 
Oppsummeringen er helt tydelig:  

• De frammøtte fra menighetsrådet synes det var en svært inspirerende kveld.  

• Tor Singsaas sin tale var meget god, han traff mange.  

• Det fungerte godt med samtaler rundt bordene og individuelt arbeid omkring visjon. 
Siden koronarestriksjoner satte en stopper for mingling, var det fint å ha en slik 
oppgave å snakke om ved bordet.  

• Menighetsrådet takker staben for den fantastiske jobben de gjorde for at kvelden ble 
så vellykket som den ble. Det er en enstemmig oppfatning om at slike samlinger er 
viktige for fellesskapet og en stor inspirasjon til videre innsats som frivillige i 
menighetene.  

 
Menighetsrådets vedtak: 

1. De frammøtte fra menighetsrådet er enige om at frivilligfesten 3. februar 2022 var en 
svært inspirerende kveld.  

2. Menighetsrådet takker staben på kirkekontoret for den fantastiske jobben de gjorde 
for at kvelden ble så vellykket, og for at de valgte å gjennomføre festen under de 
rådende forhold.  

3. Menighetsrådet mener at slike samlinger er viktige for fellesskapet og en stor 
inspirasjon til videre innsats som frivillige i menighetene.  

4. Menighetsrådet ønsker at det arrangeres en fest for frivillige hvert år. 
 


